
 

 

SANDVIKS KAPPSEGLINGSSÄLLSKAP
Verksamhetsberättelse 2024 

 

1. Styrelsen 

Styrelsens sammansättning för 2024 

• Magnus Wächter – Ordförande 

• Jonas Jergill – vice ordförande 

• Helena Jergill - kassör 

• Marcus Kollbratt - Sekreterare 

• Kjell Nilsson - ledamot  

• Fredrik Lyckert – ledamot 

• Peter Härslätt – Ledamot 

• Catharina Beckman – Ledamot (t o m juni 2024) 

Styrelsen beslutade att enligt stadgarna välja Magnus Wächter och Helena Jergill att var för sig teckna föreningens 

firma. 

Mål för 2024: Att genomföra 5 veckor säker seglarskola 

Vision för framtiden: Att skapa kontinuerlig verksamhet där instruktörer växer fram genom klubben och utöka 

antalet engagerade vuxna. 

Styrelsen har under verksamhetsåret genomfört 9 st styrelsemöten inkl konstituerande styrelsemöte. 

2. Fastighet och inventarier 

En arbetsdag genomfördes under våren, en arbetsdag under hösten. Flera fixardagar genomfördes med 

förbättringar av både båtar och fastighet. 

Med hjälp av bidrag från kommunen och RF SISU har ett större elsäkerhetsarbete genomförts. Ojordade uttag 

ersätts av jordade och tidigare proppskåp ersätts med automatsäkringar och jordfelsbrytare. Gamla radiatorer har 

ersatts med nya. I stora salen har gamla pendellampor med plafonder som också förses med dimmer. 

Samarbetet med Torslanda sjöscoutkår fortsätter. De har en container på området och har Y-bommar monterade på 

vår stora brygga. Deras optimister och tvåkronor förvaras på planen under sommaren, och ett antal kölbåtar på 

vintern. 

Utvändigt har flera städinsatser genomförts. De gamla ”båtvraken” (en motorbåt och en 505) har kapats i delar och  

transporterats till återvinning.  

3. Båtar 

Med hjälp av bidrag har följande införskaffats inför säsongen: 

• två nya Tvåkronor inkl spinnakerutrustning, samt höj/sänkbara roder för samtliga (5 st). 

• två ytterligare spinnakersatser för tvåkronor. 

• fem uppsättningar segel till F2R (stor och fock). 
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Samtliga optimister har genomgått årlig översyn och lagats. Tre har skrotats. Skicket på våra optimister har 

genomgående förbättrats de senaste åren och vi ser nu att reparationsbehovet till kommande säsong är begränsat. 

I samband med höstlägret har alla båtar fått namn. Ett initiativ från ledargruppen! 

 

4. Seglarskolan 

Under året har sammanlagt 2 seglarskoleansvariga, 6 instruktörer och 5 båthoppare genomfört 5 veckor seglarskola 

för barn/ungdomar.  Flera nya instruktörer som fungerat bra. De flesta veckor har varit välfyllda och det har även 

varit kölista någon vecka. Seglarskolan har genomförts med både nybörjar- och fortsättningsgrupper. Totalt hade vi 

48 st deltagare.  

På våren deltog 3 båthoppare i en hjälptränarutbildning i Ljungskile. 

1 ny båthoppare har gått SSF utbildning ”Seglingens ledarskap grund” och 1 har utbildats till ”Instruktör/tränare 

grön”. Vi har haft problem med rekrytering av en seglarskoleansvarig till en vecka. Liksom föregående år löstes det 

med en instruktör som tog utökat ansvar, och med utökad närvaro av styrelsemedlemmar (>18 år). 

Även i år har vi deltagit i Unga Ledare programmet, en gemensam satsning från RF-SISU och kommunen. Tre nya 

deltagare kom in i ”steg 1” och fjolårets deltagare fortsatte i ”steg 2”. Även två styrelsemedlemmar har deltagit som 

kontaktpersoner. Ersättning kommer att utgå till såväl instruktörer som sällskapet. 

Responsen från deltagande barn och dess föräldrar har genomgående varit mycket gott och instruktörerna har 

tilldelats mycket beröm. 

Segling och pizzakväll för ledarna inleddes 2023 och har nu etablerats. 

Seglarmärken. Under seglarskoleveckorna har ”Kappsejsaren” sålts till de som gjort kappsejsningsövningen, 

och ”Knoparen” till de som kunnat uppvisa att de kan de grundläggande knoparna. 

Ett höstläger för årets seglarskoledeltagare har genomförts för första gången lördag-söndag lunch i september. 

Mycket uppskattat av deltagare och ledare. 

Tre st vuxenseglarskolor har genomförts i maj, juli och augusti med totalt 15 deltagare som seglade i våra nya 

tvåkronor. 

5. Kvällsseglingar 

Endast ett fåtal kvällsseglingar under våren pga väderförhållanden. 

Under hösten har flera kvällsseglingar genomförts med stor uppslutning (10-20 deltagare) optimist, F2R och 2-

krona. Även med flera vuxna. 

Två kappsejsningskvällar ordnades i juni/juli för F2R resp Tvåkrona. 

Kappseglingsutbyte med Hjuvik har inte fortsatt. Dock har vi seglare som tränat E-jolle resp optimist tillsammans 

med Hjuvik. Även två deltagare i GKSS 29’er grupp under sommaren. 

Vi har startat en kappseglingsgrupp på torsdagskvällar under hösten. I liten skala, men med förutsättningar att 

växa under 2025. 

6. Uthyrning av kajakplatser 

Antalet uthyrda kajakplatser alltjämt lågt. 
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7. Uthyrning av jolleplatser 

Ett antal medlemmar skaffat privata E-jollar och Laser som de hyr plats för på planen.  

8. Uthyrning av klubbhus 

Klubbhuset har (traditionsenligt) hyrts ut till tävlingen Championships. 

9. Ekonomi 

Ekonomin är under kontroll. Seglarskoleavgifter ger ett överskott efter kostnader för ledare (utbildning och arvode) 

betalats. 

De nämnda bidragen har i år utgjort en betydande del av vår ekonomi. De är dock oftast knutna till 

satsningar/projekt och kan inte användas fritt. De har följts upp separat för att säkerställa att vi uppfyller krav i 

kopplade till bidragen. Även likviditeten har planerats separat kring projekten över tiden för att undvika 

underskott i kassan.  

Projekten har tillfört större värden till sällskapet, främst ny el i klubbstugan, två st tvåkronor samt nya segel.  

När det gäller RF-SISU projektstöd har vi erhållit 75%. Återstående 25%, betalas ut efter godkännande av vår 

återrapport.  

10. Slutord 

Sammanfattningsvis var 2024 ett lyckat år med bra energi och uppslutning på seglarskolor, kvällsseglingar och 

övriga aktiviteter som arbetsdagar och styrelsemöten. Höstläger och kappseglingsträning är nya aktiviteter som 

kommer att bibehållas. Att några ledare engagerat sig i initiativ som namngivning av båtar och start av en 

kappseglingsgrupp är positivt. Jordning i klubbstugan, nya jollar och nya segel som vi anskaffat med stöd av bidrag 

tillför värden i sällskapet. Totalt sett är status på klubbstuga, bryggor och våra båtar bra. 

En mycket stor del av framgången är direkt knuten till eldsjälar i klubben samt duktiga och tillgängliga 

instruktörer. 

 

//Styrelsen Sandviks Kappseglingssällskap.       
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